
 

 

 
 
VVD Leusden/gemeenteraadsfractie 

 

Vragen naar aanleiding van de ontwikkeling van het AFAS Experience Centre 

 
Leusden, 18 april 2016 
 
Geacht college, 
 
De VVD heeft u in de raadsvergadering van 12 februari 2016 gemaand om uiterste zorgvuldigheid 
rondom de ontwikkeling van AFAS en daarnaast verzocht om een feitenrelaas van de historie. De 
raad heeft dit 19 februari 2016 van het college ontvangen. 
 
In de Amersfoortse Courant van 8 april jl. lezen wij echter “Weer hobbel voor AFAS”. De VVD ziet 
de ontwikkeling van AFAS als van groot belang voor Leusden. De mogelijkheid om te groeien in 
een nieuw pand borgt het behoud van AFAS voor Leusden en daarmee van een werkgever die 
voorziet in een aanzienlijk aantal arbeidsplaatsen en die ook grote sociale betrokkenheid in de 
samenleving toont. 
 
In verband daarmee heeft de VVD Leusden de volgende vragen: 
 
1. Wat zijn de stappen die het college nog gaat ondernemen om ervoor zorg te dragen dat de 

ontwikkeling van AFAS mogelijk wordt? 
2. Kunt u aangeven, welke formele beslissingen er in de voorbereiding nodig zijn en welke daar‐

van moeten worden genomen, vóórdat de provincie met haar inpassingsplan komt? 
3. Kunt u het tijdspad hiervan geven, inclusief reserves in de doorlooptijd, kritiek pad, eventuele 

(mogelijke) knelpunten en kritische activiteiten? 
4. Kunt u aangeven, welke risico’s er hierin (nog) spelen en welke beheersmaatregelen het colle‐

ge hierop toepast? 
  

Wij zien de antwoorden op deze vragen met belangstelling tegemoet. 
 
Namens de VVD‐fractie, 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Carlos Genders, fractievoorzitter 


